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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

 

 

Zápis z 2. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 20. 2. 2024 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renata Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, Jiří Veverka, MUDr. Jiří 

Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluveni: Mgr. Michal Malý 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 2. zasedání výboru v roce 

2024. Omluvil nepřítomnost Mgr. Michala Malého. Poté konstatoval, že je přítomno 10  členů 

výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – únor 2024: 

 

 2.1 Zpráva o činnosti areálu Sport Parku Liberec 

za II. pololetí 2023 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Prezentace sportovních klubů zástupci sportovních klubů 

4.  Různé 
 

Ing. Vytiska shrnul obsah navrženého programu. 

Připomínky ani doplnění k návrhu programu nikdo nevznesl, předsedající o něm nechal hlasovat. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 
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2. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – leden 2024: 

2.1 Zpráva o činnosti areálu Sport Parku Liberec za II. pololetí 2023 

Mgr. Bulířová shrnula obsah materiálu. Provozovatel je povinen předkládat zprávu o činnosti 

areálu v souladu s Koncesní smlouvou. Zpráva obsahuje výkaz zisků a ztrát, veřejnou službu, 

počty návštěvníků a seznam akcí. 

K tomuto bodu se uskutečnila krátká diskuze. 

 

3. Různé 

Bc. Kvapilová připomněla termín pro podávání žádostí o poskytnutí dotace z programu 6.1 

Pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže a programu 6.4 Podpora v oblasti zabezpečení provozu 

sportovních zařízení. Žádosti mohou být podávány od 4. 3. do 20. 3. 2024, kdy budou oba 

programy zpřístupněny. 

Mgr. Balašová podala aktuální informace k festivalu SPORTFILM. Byli osloveni Olympijským 

výborem s žádostí o provedení festivalových ozvěn v Českém domě v Paříži, ve stejném termínu 

budou probíhat festivalové ozvěny v Mostě, olympijském parku, požádáni byli o provedení 

programu na olympiádě dětí a mládeže v Jihočeském kraji. Dále krátce hovořila o nově 

připravovaném pořadu na festivalové TV a nastínila též možnost podání žádosti o dotaci na 

SPORTFILM z Evropského fondu. 

Mgr. Zákoucký se dotázal na možnost podání žádosti o dotaci na rekonstrukci městského 

atletického stadionu z programu na podporu sportovní infrastruktury vyhlašovaného Libereckým 

krajem. 

Následovala diskuze k dotačnímu programu Libereckého kraje na podporu sportovní 

infrastruktury pro velké projekty, k jeho podmínkám, spolufinancování a výši podpory, termínu 

pro podávání žádostí, program je současně projednáván na zasedání Zastupitelstva Libereckého 

kraje (20. 2. 2024). Dále bylo diskutováno možné podání žádosti o dotaci na atletický stadion do 

výzvy NSA, pokud tato výzva bude vypsána. 

 

4. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byl přizván zástupce spolku Trampolíny Liberec z.s., Miroslav Patrman. 

M. Patrman je hlavním trenérem oddílu a propagátorem skoků na trampolíně a zdravého fyzického 

rozvoje dětí a mládeže. Tréninky oddílu probíhají v trampolínové hale u nádraží ČD 

a trampolínovém centru Orionka. Členskou základu tvoří 300 registrovaných dětí, 22 trenérů  

a 9 rozhodčích, klub se dělí na družstva, sportovní kroužky, přípravky, parkour a trampolíny pro 

nejmenší děti. Dále uvedl úspěchy spolku posledních let, vyjmenoval pořádané soutěže a závodní 

činnost a provedl historií klubu od doby vzniku v roce 1968. Příjmy spolku tvoří příspěvky od 

členů ve výši 2,8 mil. Kč a poskytnuté dotace ve výši 1,2 mil Kč, výdaje mají za nájemné, náklady 

za trenéry a ostatní, v celkové výši 4 mil. Kč. Následně popsal aktivity klubu - tréninky, cvičení 

rodičů s dětmi, cvičení MŠ a ZŠ, tréninky pro jiné oddíly a pořádání příměstských táborů, kempů, 

školení. Doplnil informaci o společnosti MPT Liberec s.r.o., která je provozovatelem hal. 

Následně představil návrh studie nového sportoviště, na jehož vybudování hledal vhodný pozemek 

a zároveň v této věci jednal i s panem náměstkem Mgr. Židkem, MPA. Studie byla konzultována 

s odborem územního plánu a na základě jejich doporučení budou zapracovány další náležitosti. 

Nové sportoviště je plánováno vybudovat v Harcově střelnici, s plochou 1 700 m2 a zahrnuje dvě 

haly a zázemí, multifukční hřiště, workoutové hřiště, dětské překážky a další. Financovat stavbu 

sportoviště zamýšlí společně se společníkem, a dále prostřednictvím dotací z NSA a dalších. 
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M. Patrman poděkoval za možnost provedení prezentace a zároveň požádal o součinnost odborů 

Magistrátu města Liberec při realizaci nového sportoviště. 

Na závěr se uskutečnila diskuze k dopravní přístupnosti současných trampolínových hal, k výši 

investic a přípravě podkladů potřebných pro podání žádosti do výzvy NSA. 

Ing. Vytiska poděkoval zástupci spolku Trampolíny Liberec z.s. za účast na jednání provedení 

prezentace. 

Na jednání byla přizvána zástupkyně spolku Gymnastika Liberec z.s. Monika Služevská. 

M. Služevská hovořila o historii spolku od jeho vzniku v roce 1971, kdy jejich činnost provozovali 

v sokolovně Harcov. V současné době je jejich působištěm plně vybavená tělocvična v areálu 

Sport Parku Liberec, kterou má spolek v pronájmu. V oddílu jsou chlapci od 4 let, po nějaké době 

pokračují buď závodní, nebo kondiční gymnastikou. Spolek je pořadatelem i účastníkem různých 

akcí a soutěží - krajské přebory, Liberecký pohár, veteraniáda, kroužek parkouru pro děti 7-15 let 

a workshop, pořádají též různá soustředění - např. reprezentační, v přírodě a další. 

V roce 2022 získali 3. místo družstev na MČR, a zároveň v roce 2022 získal jejich člen titul mistra 

ČR. Členská základna čítá 100 chlapců. 

M. Služevská konstatovala, že gymnastika je těžkým sportem, který je ale dobrým základem pro 

všechna ostatní sportovní odvětví. 

Ing. Vytiska poděkoval zástupkyni spolku Gymnastika Liberec z.s. za účast na jednání a provedení 

prezentace. 

Mgr. Židek, MPA, podal aktuální informaci z jednání Zastupitelstva Libereckého kraje, které 

schválilo vyhlášení 2 dotačních programů na podporu sportovní infrastruktury v Libereckém kraji, 

a to jeden program pro velké projekty a jeden program pro malé projekty. 

 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 16.55 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 19. 3. 2024 od 16:00 hodin (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 23. 2. 2024. 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r., předseda Výboru pro sport 

 


